
Bestyrelsesmøde Afd. 7, D. 31-10-12 kl. 18.00 

Tilstede: Anders, Sille, Pia, Ole, Svend Aage, Bjarne, Poul, Dorthe.                                                                          

Fraværende: Henny. 

Referent: Dorthe 

 

1. Der blev budt velkommen til dagens møde ved Formanden 

2. Dagsorden blev godkendt 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Referatet godkendes efter gennemgang. 

3.1 Grundet ændret referatskrivelse vil referatet fra det foregående møde blive gennemgået 

på næstkommende møde. Der laves en actionliste med udstående mål som tilsendes til 

samtlige medlemmer af bestyrelsen for evt. kommentarer inden næste bestyrelsesmøde, 

og der laves en opfølgning på dette ved mødet.  

Opfølgningsmål fra forrige referat: 

 Der er sat en teknisk konsulent, som boligselskabet benytter, til at udarbejde forslag 

og udvalg på dørtelefoner ud fra vores budget og ønsker. Dette foreligges for 

bestyrelsen til besigtigelse inden for nærmeste fremtid. 

 Ang. vand i garagerne, så er projektet sat i gang. Ved efterfølgende evt. problemer der 

måtte opstå med stadig vand ind, skal beboerne rette henvendelse til 

administrationen hos Peter Andersen. 

 Forslag om et nyt logo/skilt til Afd. 7’s indgang er bestyrelsen enige om at dette føres 

videre på et langstrakt tankeplan og kan udvides til en konkurrence blandt beboerne 

for bedste bud. 

 Ønske om et solcelleanlæg er forkastet, da der pt. politisk er bestemt at boligselskaber 

ikke må opsætte disse. 

 Juletræsfestens aftaler og bookninger er i orden.  

4. Nyt fra Formanden. Der har ingen klager været. Der har været 6 fraflytninger med 

tilsvarende indflytninger. 

4.1. Referatskrivningen er diskuteret i punkt 3.1 

5. Kassererens beretning. Der er ikke sket nogen bevægelser.  

6. Indkomne forslag til drøftelse og beslutninger. 

1. Formanden kigger på en udarbejdelse samt et udkast ang. en tilskrivelse om husdyr, til 

næste møde. 

2. Bestyrelsen godkender forslaget om en bustur til Tyskland. Pia kontakter Jørns Busser 

og bestiller bus mm. Der satses på datoerne d. 24 el. 25 nov. eller d. 1 el. 2 dec. 2012, alt 

efter Jørns ledige dage. Dorthe laver opslag. Svens Aage tager imod betaling og 

tilmelding. Anders printer ud og Bjarne hjælper med omdeling af opslag.  



3. Hjertestarter i Afd. 7. Bestyrelsen har diskuteret dette emne, og er enige om at det vil 

være en god idé, idet det vil være en ”tryghed for beboerne”. Den skal være i 

vaskehuset. Bestyrelsen ønsker at administrationen undersøger muligheden for dette. 

4. Der skal laves navneskilte til de medlemmer af bestyrelsen der ikke har. Formanden 

retter henvendelse til administrationen for dette.  

7. Aktiviteter. Der er Juletræsfest lørdag d. 8-12-2012 i festhuset. Alt er arrangeret med 

underholdning. Der udarbejdes en arbejdsplan for dagen på næste møde. Dorthe laver 

opslag.  

8. Eventuelt. Der er lavet et opslag omkring brugen af Genbrugsrummet. Dette opslag sidder 

på indvendig side af døren til rummet. 

 

Næste møde: Torsdag d. 22-11-2012 

Referenten takker for et godt møde    


